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Rada Miejska w Piasecznie 
Radni - Sesja 

Protokół nr 39/2021 

XXXIX Sesja w dniu 16 czerwca 2021  
Obrady rozpoczęto 16 czerwca 2021 o godz. 09: 35, a zakończono o godz. 15:04 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 23 członków. Obecni: 

1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska 
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska-Sikorska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Piotr Obłoza otworzył 39 sesję Rady Miejskiej o godzinie 9:35 - online. Odczytał listę 

obecności. Radni potwierdzili swoją obecność online w systemie Microsoft Teams oraz poprzez 

potwierdzenie obecności w systemie e-Sesja. Przewodniczący stwierdził kworum.  

Następnie przystąpiono do ustalania porządku obrad. 

Burmistrz Daniel Putkiewicz zgłosił prośbę o uzupełnienie porządku obrad o nw. projekty uchwał:  

1. W sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w Piasecznie. 
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2. W sprawie przeprowadzenia na terenie gminy Piaseczno konsultacji społecznych w sprawie 

Budżetu Obywatelskiego w gminie Piaseczno jako części budżetu Gminy Piaseczno na rok 

2022. 

3. W sprawie zmiany Uchwały NR 697/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 

22 grudnia 2020 r. 

4. W sprawie przyznania w roku 2021 dotacji celowej na sfinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku wpisanym do gminnej ewidencji 

zabytków, znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno - kamienica w Piasecznie przy 

ul. Sierakowskiego 14 (GEZ 168). 

5. W sprawie nabycia na rzecz Gminy Piaseczno udziału w prawie własności niezabudowanej 

nieruchomości położonej w obrębie Józefosław. 

głosowanie w sprawie zmian w porządku obrad: 

 

1) Uzupełnienie porządku obrad, w sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady 

Miejskiej w Piasecznie 

Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad, w sprawie zmiany składów osobowych komisji 

problemowych Rady Miejskiej w Piasecznie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 

Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-

Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (3) Dorota Kłos, Michał Mierzwa, Michał Rosa 

projekt umieszczony w pkt 8.24 porządku obrad. 

 

2) Uzupełnienie porządku obrad, w sprawie przeprowadzenia na terenie gminy Piaseczno konsultacji 

społecznych w sprawie Budżetu Obywatelskiego w gminie Piaseczno jako części budżetu Gminy 

Piaseczno na rok 2022 

Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad, w sprawie przeprowadzenia na terenie gminy 

Piaseczno konsultacji społecznych w sprawie Budżetu Obywatelskiego w gminie Piaseczno jako części 

budżetu Gminy Piaseczno na rok 2022.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 

Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-

Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (2) Michał Mierzwa, Michał Rosa 

projekt umieszczony w pkt 8.25 porządku obrad 

 

3) Uzupełnienie porządku obrad, w sprawie zmiany Uchwały NR 697/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w 

Piasecznie z dnia 22 grudnia 2020 r. 

Głosowano w sprawie: Uzupełnienia porządku obrad, w sprawie zmiany Uchwały NR 

697/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 22 grudnia 2020 r. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 

Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 

Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Paweł Poncyljusz 

NIEOBECNI (2) Michał Mierzwa, Michał Rosa 

projekt umieszczony w pkt 8.26 porządku obrad 

4) Uzupełnienie porządku obrad, w sprawie przyznania w roku 2021 dotacji celowej na sfinansowanie 

prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku wpisanym do gminnej 

ewidencji zabytków, znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno - kamienica w Piasecznie przy ul. 

Sierakowskiego 14 (GEZ 168) 

Głosowano w sprawie: Uzupełnienia porządku obrad, w sprawie przyznania w roku 2021 dotacji 

celowej na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku 

wpisanym do gminnej ewidencji zabytków, znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno - kamienica 

w Piasecznie przy ul. Sierakowskiego 14 (GEZ 168) .  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 

Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-

Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (2) Michał Mierzwa, Michał Rosa 

projekt umieszczony w pkt 8.9 porządku obrad 

5) Uzupełnienie porządku obrad, w sprawie nabycia na rzecz Gminy Piaseczno udziału w prawie 

własności niezabudowanej nieruchomości położonej w obrębie Józefosław 

Głosowano w sprawie: Uzupełnienia porządku obrad, w sprawie nabycia na rzecz Gminy Piaseczno 

udziału w prawie własności niezabudowanej nieruchomości położonej w obrębie Józefosław.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 

Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-

Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (2)  Michał Mierzwa, Michał Rosa 

projekt umieszczony w pkt 8.23 porządku obrad 

 

2. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Piasecznie. 

Nie zgłoszono uwag do projektu protokołu. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcia protokołu z XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Piasecznie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: ZA (20) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 

Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 

Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 

NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 

Protokół został przyjęty 

 

3. Sprawozdanie burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 

Daniel Putkiewicz przedstawił sprawozdanie z działań Burmistrza gminy w okresie między sesjami: 

1. Rozstrzygane były wnioski komisji  problemowych.  

2. Podpisano umowę na projektowanie szkoły w Julianowie w ramach zadania inwestycyjnego pn. 

„Szkoła w Julianowie wraz z zagospodarowaniem terenu”  Jest to kompleks z przedszkolem, 

biblioteką publiczną.  

3. Z ważnych rzeczy dla mieszkańców odbył się zarząd i walne zgromadzenie Stowarzyszenia 

Metropolia Warszawska. Podczas walnego zgromadzenia podjęto uchwalę  w sprawie 

rozpoczęcia prac nad planem zrównoważonej mobilności miejskiej dla Metropolii  Warszawskiej - 

szybka kolej miejska  (SKM) do Piaseczna. Plan  otworzy  możliwość dofinansowania  dużych 

projektów związanych z obsługa komunikacyjną  gminy. 

4. W trakcie rozstrzygania jest duży  przetarg:  Rozbudowa drogi gminnej ul. Geodetów, Granitowej 

i Rubinowej oraz ul. Energetycznej w Piasecznie, w ramach zadania „ Ulice Geodetów, Rubinowa, 

Granitowa w Piasecznie” oraz zadania „ Ulica Energetyczna w Piasecznie ". 

5. Zatwierdzono przetarg Opracowanie wielobranżowej dokumentacji projektowej dla realizacji 

zadań „Łącznik pomiędzy DK79 a ul. Okulickiego w Piasecznie wraz z poprawą bezpieczeństwa 

ruchu w rejonie skrzyżowania” oraz „Poprawa bezpieczeństwa na skrzyżowaniu ul. Okulickiego 

z ul. Wojska Polskiego w Piasecznie”. 

6. Na posiedzeniach kierownictwa omawiane są istotne sprawy dla gminy, radni otrzymują 

protokoły, drogą mailowa. 

7. Odbyło się spotkanie z zarządem Piaseczyńsko-Grójeckiej Kolei Wąskotorowej. Kolejka w czasie 

pandemii, była zamknięta  co postawiło operatora w bardzo trudnej sytuacji finansowej. 

Od 9 maja kolejka uruchomiła kursy w związku z  tym  podczas spotkania zastanawiano się,  co 

można zrobić aby kolej służyła coraz lepiej mieszkańcom i  stała się wizytówką turystyczną naszej 

Gminy.  

8. Z-ca Burmistrza Pani  Hanna Kułakowska- Michalak uczestniczyła w walnych spotkaniach 

Ochotniczych Staży Pożarnych.  

9. Podsumowaniem negocjacji z gminą Konstancin – Jeziorna, na dzisiejszej sesji są przedłożone 

2 projekty uchwał, które pozwolą podpisać porozumienie  międzygminne i rozpocząć 

projektowanie budowy dróg. 

10. W związku z luzowaniem obostrzeń sanitarnych odbyły się następujące imprezy kulturalne: 

 weekend atrakcji związany z Dniem Dziecka 

 OFF-spring Festival-piaseczyńskie święto teatru 

 IV memoriał Sławomira Rosłona  – prekursora lekkoatletyki w gminie, w którym uczestniczyła 
Z-ca  Burmistrza Hanna Kułakowska – Michalak, natomiast w 8 Biegu Józefosławia 
i Julianowa, pobiegł Z-ca Burmistrza Robert Widz. 

11. Odnośnie Wyborów Sołeckich  Sekretarz Gminy opracowuje harmonogram , który uwzględnia 

obowiązujące jeszcze obostrzenia sanitarne związane z pandemią. 
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4. Sprawozdanie przewodniczącego rady z działań podejmowanych do obecnej sesji. 

Piotr Obłoza, przedstawił sprawozdanie z działań przewodniczącego Rady Miejskiej za okres między 

sesjami od 19.05.2021r. - 16.06.2021 r. 

1. 28 - 30.05.2021 
Turniej Koszykówki - 3 Liga mężczyzn – finał w SP5 

2. Udział/współpraca z Młodzieżową Radą Gminy Piaseczno Radny Michał Rosa 
3. Udział w spotkaniach/konsultacjach zespołu historycznego Radna Magdalena Woźniak 
4. udział we wtorkowych kierownictwach Gminy Radna Magdalena Woźniak (on Line) 
5. sprawy organizacyjne związane z działalnością Rady Miejskiej  
6. bieżąca praca w komisjach Rady, współpraca z Burmistrzem, kontakt z mieszkańcami 
7. współpraca z Biurem Rady Miejskiej 

 

5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw Sołectw. 

 

- brak wniosków 

 

6. Raport o stanie gminy: 

1) przedstawienie „Raportu o stanie gminy”; 

Burmistrz Daniel Putkiewicz wraz z Zastępcami przedstawił prezentację, w której omówiono 

najważniejsze aspekty z zakresu działania gminy. Podkreślił, że rok 2020 był rokiem wyjątkowym, 

trudnym ze względu na panującą epidemie. Prezentacja jest dostępna na stronie BIP Piaseczno.  

Na wstępie Burmistrz omówił dochody gminy, które w 2020 roku wyniosły 627, 5 mln zł (102, 5% 

planu) zaś wydatki 623, 3 mln zł (93, 4% planu). Wydatki uległy zmniejszeniu między innymi z powodu 

ograniczonego transportu publicznego, mniej wypłaconych odszkodowań za grunty pod drogi ZRID. 

Zmniejszyły się dochody z PIT w stosunku do poprzedniego roku - 5 mln. Burmistrz podkreślił, że 

wprowadzone w 2019 r. zmiany podatkowe są korzystne dla podatników, niestety nie dla 

samorządów ponieważ zmniejszyły się dochody gminy. Nieznacznie zwiększyła się liczba 

zameldowanych mieszkańców. 

Z-ca Burmistrza Hanna Kułakowska – Michalak w roku 2020 z powodu pandemii COVID-19 gmina 

utraciła dochody w wysokości 2, 5 mln zł z tytułu umorzeń, odroczeń, zwolnień. Gmina poniosła 

wydatki na przeciwdziałanie pandemii w wysokości 2, 7 mln zł.  Z-ca Burmistrza podkreśliła, że 

marzec zeszłego roku był datą przełomową. Gmina podejmowała działania zlecone samorządom jak 

i własne. Wszyscy musieliśmy się nauczyć pracować w systemie online. Zaznaczyła, że Urząd Miasta 

i Gminy funkcjonował bez przerwy. 

Pani Hanna Kułakowska – Michalak podziękowała wszystkim zaangażowanym w walkę z pandemią. 

Kolejnym zagadnieniem poruszonym w raporcie była sprawa Centralnego Portu Komunikacyjnego, 

który w ubiegłym roku bardzo poruszył społeczność. Z-ca Burmistrza Robert Widz poinformował 

o planie przeprowadzenia drogi dojazdowej do Centralnego Portu Komunikacyjnego (CPK) przez 

zielone tereny gminy. W ubiegłym roku odbyły się liczne konsultacje, był wyraźny sprzeciw gminy, 

wystosowano wnioski do CPK. Na chwilę obecną wariant przez nasza gminę jest wariantem 

awaryjnym.  

Odnośnie działań Piaseczno dla Klimatu w 2020 roku został uruchomiony nowy program- „mała 

retencja”, rozbudowano kanalizację w Złotokłosie, wyłączono oczyszczalnie w Głoskowie. Powstały 

nowe ścieżki rowerowe: Powstańców Warszawy, Żabieniec, Dworcowa, Energetyczna. 
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Z-ca Burmistrza Robert Widz przedstawił szereg inwestycji, które wykonano w 2020 roku miedzy 

innymi wybudowano boisko typu Orlik na Stadionie w Żabieńcu, wykonano modernizację Parku 

Miejskiego, wykonano rewitalizację II części parku wraz ze stawem.  Wykonano modernizację 

Targowiska Miejskiego, zaplanowano dojazd komunikacją miejską. W inwestycjach kubaturowych: 

Budowa Domu Dziennego Pobytu Seniora, projekt powstał w 2020 realizacja lata 2021-2022, 

Modernizacja budynku Klubu Kultury i Biblioteki w Józefosławiu. W zakresie obiektów zabytkowych 

prowadzone są prace przy Domu Zośki, Poniatówce. W 2020 roku odbył się przetarg- Galeria Sztuki 

Nowoczesnej „Strażnica”. Rozstrzygnięto konkurs architektoniczny na wykonanie koncepcji nowego 

basenu z otoczeniem przy ul. Chyliczkowskiej. 

W 2020 roku zmodernizowano układ drogowy, powstały koncepcje i projekty drogowe dla ponad 

30 zadań drogowych. Opracowano dokumentacje projektowo – budowlaną przebudowy 

ul. Puławskiej i Kościuszki, ulice te maja być „salonem miasta”,  przyjaznym dla mieszkańców.  

Poprawiano dojazdy do posesji poprzez utwardzanie nawierzchni ponad 20 km dróg dojazdowych. 

Zmodernizowano infrastrukturę parkingową: PKP Piaseczno, PKP Zalesie Górne, Kniaziewicza, 

Nadarzyńska, Jana Pawła II, Poniatówka – Park Miejski. Udoskonalono połączenia i dostosowano 

rozkłady autobusów linii L w połączeniu z innymi środkami komunikacji miejskiej i kolejowej.  

Z-ca Burmistrza Robert Widz przedstawił Aplikacje Mobile Alert, która umożliwia mieszkańcom gminy 

Piaseczno zgłaszanie różnych kategorii incydentów wprost do urzędnika zajmującego się danym 

tematem. W 2020 roku mieszkańcy wysłali do urzędu około 3 400 zgłoszeń. 

W zakresie pozyskiwania funduszy zewnętrznych w 2020 r. złożono 39 wniosków o dofinansowanie, 

zarówno do programów współfinansowanych ze środków UE, jak i do programów z funduszy 

krajowych. Łącznie pozyskano ok. 20 mln zł. 

Burmistrz Hanna Kułakowska - Michalak przedstawiła zagadnienia związane z edukacją. Podkreśliła, 

że rok 2020 zapisał się w systemie szkolnym, jako początek nowej ery w edukacji. Edukacja musiała 

być bardziej Smart – zdalna szkoła zagościła w naszych domach. Zaznaczyła, że piaseczyńskie szkoły 

sprawnie przeszły w tryb nauczania zdalnego, wszystkie placówki korzystały z Office 365 Education. 

Dzięki zaangażowaniu społeczności szkolnych w proces transformacji cyfrowej, w ciągu 6 miesięcy 

wszystkie szkoły otrzymały tytuł: „Szkoła w Chmurze Microsoft” 

Odnośnie przedszkoli, w okresie w pandemii funkcjonowały praktycznie przez cały czas. Zarówno 

pracownicy przedszkoli jak i dzieci musiały nauczyć się funkcjonować w reżimie sanitarnym tak, aby 

wszyscy czuli się bezpieczni. Udało się zwiększyć dyżury wakacyjne. 

Ważnymi inwestycjami oświatowymi była rozbudowa szkoły w Głoskowie oraz rozpoczęcie nowego 

zadania - budowy hali w Złotokłosie. 

Podsumowując Burmistrz Daniel Putkiewicz zaznaczył, że rok 2020, był rokiem próby, testu dla całej 

naszej lokalnej społeczności, ale także dla zespołu pracowników, którzy odpowiadają za 

funkcjonowanie Gminy. Złożył podziękowania Radzie Miejskiej za wsparcie, współprace jak również 

za cenne uwagi i krytykę. Burmistrz podziękował Sołtysom, Członkom Rad Sołeckich, 

Stowarzyszeniom, Liderom opinii w mediach społecznościowych, Prasie Lokalnej, Członkom Rad 

Doradczych. Na koniec Burmistrz  poprosił o współpracę i dalsze zaufanie. 

2) debata dotycząca „Raportu o stanie gminy”; 

 

Radna Renata Mirosław zabrała głos w sprawie raportu. Poruszyła następujące zagadnienia 

z uwagami: 
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Gospodarka mieszkaniowa i komunalna  – dlaczego jest taki długi czas oczekiwania na mieszkanie 

komunalne; 

Bezpłatne porady prawne – kiedy będzie wznowiona pomoc dla mieszkańców; 

Remont obiektów zabytkowych w centrum miasta – dlaczego spalona kamienica nadal nie jest 

wyremontowana; 

Wybieg dla psów w Parku Miejskim – nadal brak realizacji zadania z Budżetu Obywatelskiego; 

Modernizacja street workoutu – w przyszłości Radna proponowała zakup sprzętu po wcześniejszej 

konsultacji z użytkownikami; 

Park Miejski  - sprawa mętniejącej wody w stawie; 

Odpady komunalne – dlaczego są bardzo wysokie ceny; 

Korki w centrum miasta zostały spowodowane zmianą organizacji ruchu, co zwiększa poziom smogu; 

Opieka nad zwierzętami – Radna proponowała aby w przyszłym roku były rekompensaty do adopcji 

psów na pokrycie kosztów utrzymania; 

Erasmus – w programie uczestniczą tylko 2 szkoły i 1 przedszkole. Bardzo ważne byłoby, aby kształcić 

nauczycieli za granicą; 

E- stołówki nie wszędzie sprawdza się system, czytniki nie działają i psują się; 

Karty miejskie – Radna wnioskowała, aby otworzyć więcej punktów doładowywania kart; 

Strażacy, aby w przyszłości nie byli wysyłani do kolportażu maseczek; 

Promocja gminy - zamieszczenie informacji o przyjmujących specjalistach z NFZ  na stronie 

internetowej gminy, prasie lokalnej. 

Pani Mirosław wnioskowała o usuniecie zdjęcia, które zostało zamieszczone w raporcie o stanie 

Gminy w dziale o Straży Miejskiej, przedstawiające mieszkańców spożywających alkohol. 

Burmistrz Daniel Putkiewicz podsumował dyskusję i udzielił wyjaśnień do pytań odnoszących się do 

raportu z roku 2020. 

Gospodarka mieszkaniowa jest ważną sprawą, odnośnie mieszkań komunalnych w okresie ostatnich 

dwóch kadencji wybudowano 180 lokali. Cześć budynków ze względu na stan techniczny musiało być 

wyłączonych z użytkowania, cały czas dochodzą osoby skierowane do zakwaterowania przez sądy 

około 30 spraw w ostatnim czasie.  Przy każdym oddaniu nowego budynku, toczone są dyskusje 

ponieważ części mieszkańców nie podoba się idea budowania mieszkań socjalnych. Wielu  

mieszkańców spłaca kredyty na zakup własnego mieszkania. Jako gmina systematycznie budujemy 

kolejne lokale, jednak byłoby znacznie łatwiej gdybyśmy mogli ściśle współpracować ze stroną 

rządową np. dostęp do działek pozyskanych od agencji rządowej. Obecnie planujemy lokalizację 2 lub 

4 budynków komunalnych w zależności od projektowanej konfiguracji budynków.  

Gmina obecnie prowadzi wiele prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych 

chociażby:  Stara Plebania, Poniatówka, Dom Zośki, Historyczna Kolejka Wąskotorowa. Dwie 

kamienice w centrum miasta drażnią, jednak działania gminy są ponad standardowe, w zakresie 

renowacji zabytków. 

Gmina nie lekceważy głosów mieszkańców, dalej nie mamy gruntu pod lokalizację wybiegu dla psów 

ale sprawa jest w toku, nadal trwają negocjacje w celu pozyskania terenu, sprawa nie jest 

przesądzona.  

Gmina Piaseczno przekazując psa do schroniska na Paluchu płaci 3 tys. zł niezależnie od czasu jaki 

pies w nim spędzi. Dofinansowując adopcje psów, możemy spodziewać się nadużyć, a w 

konsekwencji psy mogą znaleźć się ponownie na ulicy. Burmistrz zaznaczył, że jest pod dużym 

wrażeniem pracy dla schroniska.  Pod koniec roku będzie się można zastanowić nad ewentualnymi 

zmianami w formie finansowania.  
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E- karty - uwagi odnośnie niedziałających czytników zostaną przekazane, ważne jest aby system 

działał prawidłowo. Karta pozwala zweryfikować ile obiadów potrzeba, w wyniku tych działań mniej 

marnujemy żywności. 

Odnośnie programu Erazmus wyjazdy są ważne, jednak szkolenia za granicą wcale nie są bardziej 

wartościowe niż w kraju. 

Karty ZTM na chwilę obecną nie ma możliwości uruchomienia kolejnego punktu doładowywania kart. 

Wniosek o stworzenie nowych punktów będzie wzięty  pod rozwagę w kolejnych miesiącach 

i przedstawiony Radzie Miejskiej. 

Zmiana organizacji ruchu,  na skrzyżowaniu ul. Kościuszki z ul. Nadarzyńska była podyktowana 

udrożnieniem głównej ulicy poprzez skierowanie ruchu w kierunku obwodnicy. Takie działanie 

znacznie odciążyło ruch samochodów przez miasto. W najbliższym czasie ograniczymy wjazd do 

centrum miasta, w związku z przebudową ul. Puławskiej i Kościuszki. Główne ulice staną się salonem 

miasta. 

3) uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Piaseczno wotum zaufania. 

Sekretarz Gminy Arkadiusz Czapski odczytał projekt uchwały. 

 Beata Walczak Przewodnicząca Komisji Oświaty przedstawiła  pozytywną opinie komisji. 

Artur  Maicki Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Katarzyna Krzyszkowska –Sut Przewodnicząca Komisji Kultury i Promocji  przedstawiła pozytywną 

opinie komisji. 

Radna Dorota Kłos podziękowała za szybkie tworzenie punktów szczepień Covidowych, 

wprowadzenie szczepień 65+.  Dziękowała za szybką interwencję gdy lekarze byli oddelegowani do 

szpitali Covidowych,  pacjenci nie pozostali bez opieki lekarskiej.  

Głosowano w sprawie: uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Piaseczno wotum 

zaufania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 

Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 

Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 

Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (3) Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 

BRAK GŁOSU (1) Agnieszka Czajkowska 

NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 

Uchwała została podjęta. 

7. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Piaseczno za rok 2020: 

1) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej do informacji o wykonaniu budżetu; 

Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała Uchwałę nr 2.e/253/2021 Regionalnej Izby Obrachunkowej 

z dnia 26.04.2021r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Piaseczno za 2020 rok. 

2) przedstawienie opinii i wniosku Komisji Rewizyjnej dot. sprawozdania z wykonania budżetu; 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wojciech Ołdakowski przedstawił opinie i wniosek Komisji 

Rewizyjnej dot. sprawozdania z wykonania budżetu; 
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3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat opinii i wniosku Komisji Rewizyjnej; 

Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała Uchwałę nr 3.f./221/2021 Regionalnej Izby Obrachunkowej 

z dnia 10.06.2021 r. w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Piasecznie 

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Piaseczno za 2020 rok. 

 

4) dyskusja: 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Artur Maicki stwierdził, że pomimo zaplanowanego 

deficytu na poziomie ponad 50 mln zł, zwiększonego w trakcie roku nawet do 100 mln złotych, 

ostatecznie budżet zamknął się nadwyżką ponad 4 mln zł . Zobowiązania wynoszą 73 mln zł, w tym 24 

mln zł to zobowiązania PWiK. Na koniec roku 2020 zadłużenie w przeliczeniu na jednego mieszkańca 

wynosi 919 zł. Natomiast dług publiczny na jednego mieszkańca Polski jest 35 razy większy. Środki 

pieniężne na koniec roku 2020 wzrosły bardziej niż zobowiązania.  Rosną aktywa gminy tzn. że gmina 

inwestuje, nastąpił  wzrost dochodów o ponad  40 mln. złotych. Wydatki bieżące wrosły o ponad  60 

mln zł. wynika to stąd, że rosną  koszty usług,  koszty bieżące, wynagrodzenia.  Dochody bieżące 

w tym Pit-y  w stosunku do 2019 roku są niższe w wyniku zmian legislacyjnych. Podsumowując 

stwierdził, że  sytuacja finansowa gminy na koniec roku 2020 jest bardzo dobra i życzy wszystkim aby 

taka sama była na koniec 2021. 

5) odczytanie projektu uchwały i głosowanie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 

rok 2020; 

Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały. 

Pozytywna opinia komisji  problemowych 

Głosowano w sprawie: odczytanie projektu uchwały i głosowanie w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego za rok 2020;.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr 

Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 

Uchwała została podjęta. 

6) odczytanie projektu uchwały i głosowanie w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy 

Piaseczno. 

Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały 

Pozytywne opinie komisji problemowych 

Głosowano w sprawie: odczytanie projektu uchwały i głosowanie w sprawie absolutorium dla 

Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr 

Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
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Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 

Uchwała została podjęta. 

 

Burmistrz Daniel Putkiewicz podziękował za zaufanie tym, którzy mu go udzielili, a także za uwagi 

zgłoszone do Raportu o stanie gminy. Podziękował za udzielone absolutorium w imieniu swoim 

i wszystkich współpracowników oraz jednostek pomocniczych. 

 

8. Bieżące uchwały: 

1) W sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Zespołu Publicznych 

Zakładów Lecznictwa Otwartego w Piasecznie za rok 2020. 

Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. Poinformowała że w sprawozdaniu 

dokonano sprostowania błędnego zapisu w zał. Informacja dodatkowa, na stronie 2 poz. 8 - 

omyłkowo wpisano za dużo 1 cyfrę cztery – prawidłowa cyfra brzmi: 459.355,39 zł. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia Dorota Kłos przedstawiła pozytywną opinię komisji  dotycząca 

uchwał 8.1 ,8.13-8.15 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Adam Maicki przedstawił pozytywną opinię komisji  

dotycząca uchwał 8. 1-8.8 , 8.12, 8.13, 8.17, 8.18, 8.20-8.21  

Radna Magdalena Wożniak  poprosiła, aby Dyrektor ZOZ opowiedziała o nadwyżkach budżetowych, 

w jaki sposób mogą być zagospodarowywane aby zwiększyć zatrudnienie brakujących specjalistów.  

Odpowiedzi udzieliła dyrektor ZOZ Marta Dorociak - Burza. Wszelkie umowy i działania są 

realizowane na podstawie umów zawieranych z NFZ. Na obecną chwilę jest to podstawowa opieka 

zdrowotna oraz ambulatoryjna opieka specjalistyczna czyli poradnia ginekologiczna, chirurgiczna. Ze 

względu na pandemię,  nie są ogłaszane nowe postępowania przez NFZ.  Aby ułatwić mieszkańcom 

dostęp do specjalistów ZOZ prowadzi indywidualne programy wspomagające leczenie pacjentów 

w zakresie:  kardiologii,  reumatologicznego zapalenia stawów, cytologii, depresji poporodowej, 

w najbliższym czasie zostanie uruchomiony program wykrywania boreliozy. 

Radna Mirosław Renata poprosiła Dyrektor ZOZ, aby wywiesiła w placówkach listę specjalistów 

dostępnych w ramach NFZ w Piasecznie, których brakuje w danej placówce. Argumentując, że nie 

wszyscy mieszkańcy korzystają z Internetu. Pani dyrektor ZOZ poinformowała, że na stronie ZOZ 

podany jest link do strony Ministerstwa Zdrowia, gdzie znajdują się aktualne wykazy.  Listy o których 

mówi Radna nie mogą być wywieszone w placówkach ze względu na dynamikę zmian w zatrudnieniu 

lekarzy.  Z-ca Burmistrza Hanna Kułakowska –Michalak poinformowała, że przygotowaniem wykazu 

zajmie się urząd i na jego stronie zostanie on zamieszczony.  

Z-ca Burmistrza Hanna Kułakowska przedstawiła pozytywną opinię Rady Społecznej ZOZ-u odnośnie 

uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Zespołu Publicznych 

Zakładów Lecznictwa Otwartego w Piasecznie za rok 2020.  

Głosowano: W sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Zespołu 

Publicznych Zakładów Lecznictwa Otwartego w Piasecznie za rok 2020. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 

Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
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Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Artur Maicki, Beata Walczak 

BRAK GŁOSU (1) Agnieszka Czajkowska 

NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 

Uchwała została podjęta. 

 

2) W sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Piaseczno dla Jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Bobrowcu. 

Tadeusz Tomczyk Kierownik Referatu Zarządzania Kryzysowego zreferował projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa Adam Marciniak przedstawił pozytywną opinię dla 

projektu uchwał 8.2, 8.3, 8.4 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Inwestycji. 

Głosowano: W sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Piaseczno dla Jednostki Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Bobrowcu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (22) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 

Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 

Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 

Wypych 

NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

3) W sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Piaseczno dla Jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Złotokłosie. 

Tadeusz Tomczyk Kierownik Referatu Zarządzania Kryzysowego zreferował projekt uchwały. 
Pozytywna opinia komisji problemowych 

Głosowano: W sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Piaseczno dla Jednostki Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Złotokłosie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (22) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 

Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 

Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 

Wypych 

NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

4) W sprawie zmiany uchwały nr Uchwały nr 694/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 

22.12.2020 r. 

Agnieszka Kowalska – Skarbnik gminy zreferowała projekt uchwały, zgłosiła autopoprawki do 

uchwały.  
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Zwiększa się wydatki o kwotę 1 700 000 zł w rozdziale 60014 dotacja celowa - pomoc finansowa 

udzielana między jednostkami samorządu terytorialnego na dofinansowanie własnych zadań 

inwestycyjnych i zakupów inwestycyjnych z przeznaczeniem na wykonanie zadania własnego Powiatu 

Piaseczyńskiego pod nazwą "Rozbudowa i przebudowa drogi powiatowej  Nr 2814W  Piaseczno-

Chylice-Chyliczki - w tym wykonanie dokumentacji projektowej". Z uwagi na to, że przedmiotowa 

droga znajduje się na terenie Gminy Piaseczno i jest drogą powiatową Powiatu Piaseczyńskiego oraz 

mając na uwadze poprawę bezpieczeństwa życia i zdrowia mieszkańców zasadnym staje się 

udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Piaseczyńskiemu. 

Zmiana do uchwały na kwotę 200 000 zł Budowa sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu z                       

ul. Żeromskiego w Piasecznie  Na ww. zadanie w roku 2021 r. przeznaczono kwotę  450 000,00 zł.          

W wyniku przeprowadzonego postępowania przetargowego najniższa oferta przewyższa środki 

finansowe zabezpieczone na to zadanie.  W związku z powyższym zachodzi konieczność zwiększenia  

środków na przedmiotowym zadaniu  o kwotę 200 000,00 zł, celem rozstrzygnięcia postępowania 

przetargowego i realizacji tego zadania w 2021 roku. 

Z-ca Burmistrza Robert Widz omówił uzasadnienie.  

Pozytywna opinia komisji problemowych 

Ewelina Wójcik Przewodnicząca Komisji Sportu przedstawiła pozytywną opinie dotyczącą projektów 

uchwał 8.4, 8.7 w zakresie sportu 

Głosowano: W sprawie zmiany uchwały nr Uchwały nr 694/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z 

dnia 22.12.2020 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 

Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-

Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (2) 

Michał Mierzwa, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

5) W sprawie zmiany uchwały nr 515/XXIV/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 29 kwietnia 

2020r. 

Edyta Kozicka-Ryszka Kierownik Referatu Polityki Mobilności i Transportu zreferowała projekt 

uchwały 

Pozytywna opinia komisji problemowych 

Głosowano: W sprawie zmiany uchwały nr 515/XXIV/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 29 

kwietnia 2020r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 

Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-

Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (2) Michał Mierzwa, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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6) W sprawie zmiany uchwały nr 516/XXIV/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 29 kwietnia 

2020r. 

Edyta Kozicka-Ryszka Kierownik Referatu Polityki Mobilności i Transportu zreferowała projekt 

uchwały 

Pozytywna opinia komisji problemowych 

Głosowano: W sprawie zmiany uchwały nr 516/XXIV/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 29 

kwietnia 2020r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 

Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-

Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (2) Michał Mierzwa, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

7) W sprawie zmiany Uchwały nr 695/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 22.12.2020 r. w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2021-2036. 

Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały zgłosiła autopoprawkę do uchwały 

wynikającą z poprawek w uchwale finansowej oraz jedną  autopoprawkę nie wynikającą  z uchwały 

finansowej jest to zmiana zadania inwestycyjnego obsługa komunikacyjna szkoły w Julianowie na rok 

2022.  

Pozytywna opinia komisji problemowych 

Głosowano: W sprawie zmiany Uchwały nr 695/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 

22.12.2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2021-

2036.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr 

Obłoza, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 

Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 

NIEOBECNI (2) Michał Mierzwa, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta. 

 

8) W sprawie przyznania w roku 2021 dla Parafii św. Anny w Piasecznie dotacji celowej na 

sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku wpisanym 

do rejestru zabytków, znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno – mur okalający zabytkowy kościół 

w Piasecznie (GEZ 135). 

Anna Pakulińska - Attia Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury zreferowała projekt uchwały 

Adam Marciniak Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa przedstawił pozytywną opinie 

dotyczącą projektów uchwał 8.8, 8.10, 8.13, 8.17 - 8.22. 

Piotr Sędziak Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej przedstawił pozytywną opinie dotyczącą 

projektów uchwał 8.8-8.9, 8-12, 8.16 - 8.21. 
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Katarzyna Krzyszkowska-Sut przedstawiła pozytywną opinie dotyczącą projektu uchwały 8.8. 

Głosowano: W sprawie przyznania w roku 2021 dla Parafii św. Anny w Piasecznie dotacji celowej na 

sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku wpisanym 

do rejestru zabytków, znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno – mur okalający zabytkowy kościół 

w Piasecznie (GEZ 135). 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (16) 

Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 

Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr 

Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 

Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Ewa Urbańska 

BRAK GŁOSU (1) Izabella Górzyńska 

NIEOBECNI (2) Michał Mierzwa, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta. 

 

9) W sprawie przyznania w roku 2021 dotacji celowej na sfinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku wpisanym do gminnej ewidencji zabytków, 

znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno - kamienica w Piasecznie przy ul. Sierakowskiego 14 (GEZ 

168) 

Anna Pakulińska - Attia Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury zreferowała projekt uchwały 

Burmistrz Daniel Putkiewicz wniósł autopoprawkę proponując zmniejszenie dotacji celowej z kwoty 

200 000 zł. na kwotę  100 000 zł. 

Pozytywna opinia komisji problemowych  

Głosowano: W sprawie przyznania w roku 2021 dotacji celowej na sfinansowanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku wpisanym do gminnej 

ewidencji zabytków, znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno - kamienica w Piasecznie przy ul. 

Sierakowskiego 14 (GEZ 168).  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (16) 

Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 

Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-

Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Agnieszka Czajkowska, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł 

Poncyljusz 

BRAK GŁOSU (1) Izabella Górzyńska 

NIEOBECNI (2) Michał Mierzwa, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta. 

 

10) W sprawie skargi Gabrieli K. na brak pomocy ze strony Gminy Piaseczno w rozwiązaniu problemu 

mieszkaniowego skarżącej i jej rodziny. 

Bogdan Temoszczuk  Główny Specjalista Kontroli Wewnętrznej odczytał projekt Uchwały 

Pozytywna opinia komisji problemowych  

Głosowano: W sprawie skargi Gabrieli K. na brak pomocy ze strony Gminy Piaseczno w rozwiązaniu 

problemu mieszkaniowego skarżącej i jej rodziny. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 

Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 

Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Ołdakowski 

BRAK GŁOSU (1) Izabella Górzyńska 

NIEOBECNI (2) Michał Mierzwa, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta. 

 

11) W sprawie przyjęcia „Strategii oświaty Miasta i Gminy Piaseczno na lata 2021-2030” 

Mariusz Sekuła Dyrektor Centrum Usług Wspólnych przedstawił projekt uchwały 

Barbara Walczak Przewodnicząca Komisji Oświaty  przedstawiła pozytywną opinie Komisji Oświaty i 
Rady Oświatowej dotyczącą projektu uchwały 
Radna Kataryna Wypych poinformowała, że cieszy się z powstania Strategii Oświaty, jednocześnie 
zwróciła uwagę, że na ostatnim etapie prac nad Strategią Oświaty zniknęły zapisy o współpracy z 
Piaseczyńskim Porozumieniem Rad Rodziców.  
Z-ca Burmistrza Hanna Kułakowska - Michalak udzieliła odpowiedzi, informując że dokument na 
ostatnim etapie był konsultowany z dyrektorami placówek oświatowych i to na ich wniosek został ten 
punkt wykreślony.  Wykreślenie tego punktu wcale nie oznacza braku współpracy, Pani Burmistrz 
podkreśliła, że ma nadzieje na dalszą współprace z Piaseczyńskim Porozumieniem Rad Rodziców  we 
wszystkich obszarach oświaty. Złożyła podziękowania dla wszystkich, którzy uczestniczyli w tworzeniu 
Strategii oświaty Miasta i Gminy Piaseczno. 
Głosowano: W sprawie przyjęcia „Strategii oświaty Miasta i Gminy Piaseczno na lata 2021-2030”. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) Artur Maicki, Michał Mierzwa, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
12) W sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Piaseczno na rok szkolny 
2021/2022. 
Mariusz Sekuła Dyrektor Centrum Usług Wspólnych przedstawił projekt uchwały. 
Pozytywne opinie komisji problemowych 
Barbara Walczak Przewodnicząca Komisji Oświaty  przedstawiła pozytywną opinie Komisji Oświaty 
i Rady Oświatowej dotyczącą projektu uchwały 
Głosowano: W sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Piaseczno na rok szkolny 

2021/2022. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 

Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
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Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (3) Artur Maicki, Michał Mierzwa, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

13) W sprawie opłat od sprzedaży miejsc do pochówku oraz za korzystanie z Cmentarza 

Komunalnego w Piasecznie. 

Grzegorz Chrabałowski Naczelnik Wydziału Utrzymania Terenów Publicznych odczytał  projekt 

uchwały 

Pozytywne opinie komisji problemowych 

Głosowano: W sprawie opłat od sprzedaży miejsc do pochówku oraz za korzystanie z Cmentarza 

Komunalnego w Piasecznie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 

Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

BRAK GŁOSU (1) Wojciech Ołdakowski 

NIEOBECNI (3) Artur Maicki, Michał Mierzwa, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

14) W sprawie przyjęcia gminnego programu polityki zdrowotnej pod nazwą „Powiedz Grypie Stop” 

realizowany dla mieszkańców Gminy Piaseczno w wieku 60+ na lata 2021-2023. 

Mirosława Goch Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych zreferowała projekt uchwały 

Pozytywna opinia komisji problemowych 

Głosowano: W sprawie przyjęcia gminnego programu polityki zdrowotnej pod nazwą „Powiedz 

Grypie Stop” realizowany dla mieszkańców Gminy Piaseczno w wieku 60+ na lata 2021-2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 

Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 

Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (3) 

Artur Maicki, Michał Mierzwa, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

15) W sprawie przyjęcia gminnego programu polityki zdrowotnej pod nazwą „Program profilaktyki 

zakażeń pneumokokowych realizowany dla mieszkańców Gminy Piaseczno w wieku 65+ na lata 2021-

2022 z możliwością przedłużenia. 

Mirosława Goch Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych zreferowała projekt uchwały 
Pozytywna opinia komisji problemowych 
Głosowano: W sprawie przyjęcia gminnego programu polityki zdrowotnej pod nazwą „Program 

profilaktyki zakażeń pneumokokowych realizowany dla mieszkańców Gminy Piaseczno w wieku 65+ 

na lata 2021-2022 z możliwością przedłużenia. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 

Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 

Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (3) Artur Maicki, Michał Mierzwa, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

16) W sprawie przyjęcia gminnego programu polityki zdrowotnej pod nazwą „Program profilaktyki 

zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV), realizowany na terenie Gminy Piaseczno, na lata 

2021 – 2023. 

Mirosława Goch Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych zreferowała projekt uchwały 

Pozytywna opinia komisji problemowych 

Głosowano: W sprawie przyjęcia gminnego programu polityki zdrowotnej pod nazwą „Program 

profilaktyki zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV), realizowany na terenie Gminy Piaseczno, 

na lata 2021 – 2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 

Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 

Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (3) Artur Maicki, Michał Mierzwa, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

17) W sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności niezabudowanej nieruchomości 

położonej w obr. 12 m. Piaseczno przy ul. Okulickiego. 

Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała projekt 

uchwały. 

Pozytywna opinia komisji problemowych 

Głosowano: W sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności niezabudowanej 

nieruchomości położonej w obr. 12 m. Piaseczno przy ul. Okulickiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 

Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 

Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 

Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

BRAK GŁOSU (1) Izabella Górzyńska 

NIEOBECNI (3) Artur Maicki, Michał Mierzwa, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

18) W sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności niezabudowanej nieruchomości 

położonej w obr. 20 m. Piaseczno przy ul. Warszawskiej. 
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Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała projekt 

uchwały. 

Pozytywna opinia komisji problemowych 

Głosowano: W sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności niezabudowanej 

nieruchomości położonej w obr. 20 m. Piaseczno przy ul. Warszawskiej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 

Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 

Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 

Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

BRAK GŁOSU (1) Izabella Górzyńska 

NIEOBECNI (3) Artur Maicki, Michał Mierzwa, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

19) W sprawie zmiany uchwały nr 1433/XLVII/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 maja 2018r. 

Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami  zreferowała projekt 

uchwały. Poprawiono w podstawie prawnej na poz. „713 ze zm.” - Dz.U. 2020. 

Pozytywna opinia komisji problemowych 

Głosowano: W sprawie zmiany uchwały nr 1433/XLVII/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 

maja 2018r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 

Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 

Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 

Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (4) Izabella Górzyńska, Artur Maicki, Michał Mierzwa, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

20) W sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu prawa własności części nieruchomości 

położonej w obrębie 3 miasta Piaseczno, stanowiącej własność Gminy Piaseczno. 

Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami  zreferowała projekt 

uchwały. 

Pozytywna opinia komisji problemowych 

Głosowano: W sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu prawa własności części 

nieruchomości położonej w obrębie 3 miasta Piaseczno, stanowiącej własność Gminy Piaseczno. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: ZA (16) 

Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 

Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-

Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Agnieszka Czajkowska, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski 

NIEOBECNI (4) Izabella Górzyńska, Artur Maicki, Michał Mierzwa, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta. 
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21) W sprawie sprzedaży na własność działki nr 15 z obrębu 26 w Piasecznie na rzecz użytkownika 

wieczystego. 

Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała projekt 

uchwały.  

Pozytywna opinia komisji problemowych 

Głosowano: W sprawie sprzedaży na własność działki nr 15 z obrębu 26 w Piasecznie na rzecz 

użytkownika wieczystego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 

Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 

Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Agnieszka Czajkowska, Renata Mirosław, Paweł Poncyljusz 

BRAK GŁOSU (1) Wojciech Ołdakowski 

NIEOBECNI (4) Izabella Górzyńska, Artur Maicki, Michał Mierzwa, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta. 

 

22) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki oznaczonej nr 

51/93 obr. Chyliczki położonej przy ul. Bażanciej. 

Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami  zreferowała projekt 

uchwały. 

Pozytywna opinia komisji problemowych 

Głosowano: W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki 

oznaczonej nr 51/93 obr. Chyliczki położonej przy ul. Bażanciej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 

Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł 

Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 

Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (5) Izabella Górzyńska, Artur Maicki, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

23) W sprawie nabycia na rzecz Gminy Piaseczno udziału w prawie własności niezabudowanej 

nieruchomości położonej w obrębie Józefosław 

Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami  zreferowała projekt 

uchwały. 

Pozytywna opinia komisji problemowych 

Głosowano: W sprawie nabycia na rzecz Gminy Piaseczno udziału w prawie własności 

niezabudowanej nieruchomości położonej w obrębie Józefosław. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: ZA (17) 

Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 

Krzyżewska, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, 
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Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 

Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

BRAK GŁOSU (1) Dorota Kłos 

NIEOBECNI (5) Izabella Górzyńska, Artur Maicki, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

24) W sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w Piasecznie 

Piotr Obłoza Przewodniczący Rady Miejskiej zreferował projekt uchwały 

Głosowano: W sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej 

w Piasecznie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 

Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 

Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (4) Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

25) W sprawie przeprowadzenia na terenie gminy Piaseczno konsultacji społecznych w sprawie 

Budżetu Obywatelskiego w gminie Piaseczno jako części budżetu Gminy Piaseczno na rok 2022 

Agata Pośniak z Biura Promocji i Kultury zreferowała projekt uchwały 

Głos zabrała Radna Reneta Mirosław 

Podkreśliła, że cieszy się, że Regionalna Izba Obrachunkowa zwróciła uwagę  na to, że zgłaszane 

projekty Budżetu Obywatelskiego będą mogły dotyczyć nie tylko miasta Piaseczno, a także Gminy. 

Jednocześnie zwróciła uwagę, że w tym roku jest bardzo krótki okres składania wniosków tylko 15 dni 

i to w okresie wakacyjnym. Wnioskowała, aby przełożyć i jednocześnie wydłużyć okres składania 

wniosków w terminie od 1 do 30 września 2021. 

Agata Pośniak wyjaśniła, że proponowany okres składania wniosków przedstawiony w projekcie 

uchwały jest jedynym możliwym terminem ze względu na procedury.  Jednocześnie obiecała pomoc 

mieszkańcom przy składaniu wniosków podkreśliła, że po złożeniu wniosku w przypadku odrzucenia 

zawsze jest czas na poprawę o dodatkowy tydzień. 

Po szczegółowych wyjaśnieniach Radna Renata Mirosław wycofała wniosek. 

Głosowano: W sprawie przeprowadzenia na terenie gminy Piaseczno konsultacji społecznych w 

sprawie Budżetu Obywatelskiego w gminie Piaseczno jako części budżetu Gminy Piaseczno na rok 

2022. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 

Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł 

Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 

Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

BRAK GŁOSU (1) Dorota Kłos 
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NIEOBECNI (4) Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

26) W sprawie zmiany Uchwały NR 697/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 22 grudnia 

2020 r. 

Dorota Kulig z Referatu Polityki Mobilności i Transportu  zreferowała projekt uchwały. 

Głosowano: W sprawie zmiany Uchwały NR 697/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 22 

grudnia 2020 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 

Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 

Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (4) Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

9. Wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej pogratulował Burmistrzowi oraz Radzie Miejskiej za to, że Gmina jest 

dobrze zarządzana.  

Radna Beata Walczak złożyła serdeczne podziękowania dla Pani Burmistrz, Rady Oświatowej, Dyrekcji 

szkół, Pracownikom oświaty, Piaseczyńskiemu Porozumieniu Rad Rodziców  jak również rodzicom i 

dzieciom za  pracę  przy stworzeniu obecnej Strategii oświaty Miasta i Gminy Piaseczno. 

Hanna Kułakowska – Michalak Z-ca Burmistrza podkreśliła, że inicjatorem stworzenia obecnej 

Strategii Oświatowej było Piaseczyńskie Porozumienie Rad Rodziców. 

10. Zamknięcie obrad  

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza zamknął 39 sesję o godz. 15:04. 
 

 

Przewodniczący 

         Rada Miejska w Piasecznie 

 

Przygotowała: Katarzyna Stolarzewicz 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


